
Hej Trafikudvalg 

Jeg har her nogle spørgsmål til jer som jeg meget gerne kunne tænke mig at få svar på. 

 

1. Hvorfor er prisen på Buskort så dyre, jeg betaler lige pt. 1150kr fra Sønderborg til Åbenrå, og jeg får 

ikke SU, havde Sønderborg Kommune ikke Betalt mit Buskort havde jeg ikke haft råd til at tage en 

uddannelse og jeg ved der er flere der har det på samme måde 

 

vi kunne godt tænke at os at få at vide hvordan i har regnet det beløb ud og om i evt. kunne gøre 

det billigere at få en uddannelseskort, så evt. flere kunne tage offentligt transport når de er under 

uddannelse og det kunne jo evt. spare lidt på Benzinen som der også er kriser om lige pt.  

 

 

 

Mvh.  

 

Thomas Vagner Nielsen 

Vesterkobbel 166 

6400 Sønderborg 

Thom4749@hotmail.com  

60647750/52775121 
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